
PISMA BRALCEV

Spoitovano uredmštvo!

Našo skupnost redno prebiram. V njej
sem našel veliko zanimivih prispevkov
o KS Kodeljevo. Nikjer pa doslej še
msem zasledil članka o trgovskem in
promelnem središču te skupnosti, o ulici
Jana Husa ali bolje o delu te ulice, od
hišne šlevilke 1 do 16. Tu namreč tudi
sam slanujem ze več kot 20 let. Na
žalost me zadnjih nekaj lel pogled skozi
okno ali z balkona vedno spravi v slabo
voljo. Zakaj? Vlica je namreč zaradi
trgovtn in avtošole ter seveda bifeja lako
nallatena z avtomobili, da naslajajo
večkral ludi manjšt zastoji. Avtomobili
so parkirani na obeh slraneh. Poleg tega
pa se po tej ulici peljejo tudi ttsti, ki
nimajo v njej nobenega opravka. Vse to
povzroia velik hrup, smrad izpuimh pli-
nov pa se dviga celo do 4. nadstropja
v bloku. To se dogaja od pmedeljka do
sobote, vsak dan od 7. do 21. ure.

Stanovalci bloka Jana Husa 1-3 pa
imajo še en problem. Dvorišče tega bloka
naj bi bilo namenjeno samo njim. Pa to
ie malo ni res. Tu poleg stanovalcev in
njihovih obiskovalcev parkirajo večkrat
tudi drugi »nepovabljeni« vozniki in to
kljub znaku ob uvozu v dvorišče. Naj-
večji hrup in zmedo pa povzročajo do-
stavni tovomjakt, ki vsak dopoldan
mnoiično prihajajo in odhajajo. Poleg
izpuinih plinov dvigajo velikanski prah,
saj dvorišče ni asfaltirano. Slanjeje torej
porazno. Rešitve m nobene, plačujemo
pai davek moderni dobi. Toda, ali se ne

mbt dalo vse skupaj malo omiliii ali izbolj-
\i? Morda bi kazalo la del ulice spre-
•nli v enosmemo. Vsekakor pa bi bil

'. skrajni čas, da bi asfaltirali dvoriSče
blokom ter omejili parkiranje. Za-
\ me, če je to sploh mogoče. In lako

i pride nedelja, ko je ulica prazna
l mma. Človek ie pomisti: končno vsaj
alo miru. Toda glej ga, zlomka! Na-

mesto krupa molorjev se s uolpa bližnje
cerkve Male Terezike oglasijo mogočni
zvonovi. Teh zvonov se verjetno ne bi
sramovali nili katedrali v Kolnu ali Mi-
lanu. Res so veličaslni, toda po mojem
ne sodijo v la prostor. Prehrupni so in
vse prepogostokral se oglašajo. Z vsem
spoStovanjem do vernikov in cerkvenih
praznikov se sprašujem, ali ne bi mogli
duhovni pastirji malce ̂ manjiah mol in
pogostnost zvonjenja (razbijanja) ob ne-
deljah? Ljudje bi si namreč radi odpočili
po napomem tednu. Tu so ludi majhni
otroci in dojenčki.

5 lem zaključujem lo pisanje. Z njim
ne oležujem nikogar. Je pač opis dejan-
skega stanja. Kdo ve? Morda bo kdo od
odgovomih celo odgovorit nanj. Seveda,
če ga boste objamti.

NaU skupnosti želim veliko uspeha
v nadaljnjem delu.

IGOR COTIČ
Jana Husa I

Spoitovani!

V naš list »Moščanska skupnosl« sem
namenil nekaj vrstic o stvareh, ki nas
občane okrog šole Karel Desunmik-Ka-
juh v Stepanjskem naselju ie posebno
motijo.

1. Dan, ki ga ta šola nameni za
zbiranje slarega papirja, je za nas več-
\rai mučen. Oiroke meniopi spuste po
naselju, po blokih, stolpnicah, kaj vse
poino 2 dvigali, koliko naredijo s to
akcijo ikode, se ne da povedali.

2. Zakaj tovariši v šoli ne odredijo en
razred v en blok, drugi razred v drug, ne
pa da prva skupina pridivja, a la ie ne
odide, ie pridivja druga in tako naprej.
Saj radi damo papir, ampak ne za
takšno ceno. Tovariti bi morah olroke
lepo opozorili, ampak njim je vazno, dn
imajo mir pred njimi.

Pred časom sem prebral članek lov.
Prelesnikove, ki je zelo pokritizirala

okolje te šole. Zelo upravičeno, ker opa-
žamo, da okrog drugih šol rastejo cvetice
in je lepo urejeno, lukaj je pa res zelo
žalostno tn nasmeteno.

Lepo bi vas še prosil, če objavile še
tole o stanovalcih v Vlahovičevi, Skr-
jančevi, Polonce Čuda in še drugi, ki so
neposredno v bližini športnega igrišča
Šlepanjsko naselje pri isli šoli. Tukaj se
zberejo nekajkral na leto v soboio in
nedeljo neki nogomeiaši, ki od ranega
jutra pa do Irdne noči navijajo muziko,
ki je lako močno ozvočena, da mi vsi iz
leh bližnpk blokov in stolpnic ne moremo
niti pri zaprtem oknu poslušati niti radia
nilt televizije. Zalo stanovalci lepo pro-
simo, da jih opozorite, naj le igrajo nogo-
mel, saj ntmamo nič proti, a malo bolj
obzimi bi lahko bili.

Pa ne zamerite.
VINKO SMOLIČ,

Stepanjsko naselje

Spoštovani!

Naša skupnost je list, ki ga redno
prebiramo, vendar v tem lislu listu pre-
več pozabljaie na problem neasfattiranih
cesl v občini Lj. Mosie-Polje, konkretno
na cesto Podlipoglav-Lipoglav KS Li-
poglav.

Res da naša KS ni v Ljubljani, ven-
dar še vedno spada pod to občino, toda
na nas zelo radi pozabljajo tudi fi-
nančno. Toje zelo lep kraj, kjer rasie vse
večpnvalnih vikendmi in hiš, cesta Pod-
lipoglav-Lipoglav pa je edina povezava
med Ljubljano m Grompljem. Cesta pa
je ie naprej makadamska, slabo vzdrže-
vana in ob prvem dežju naslanejo še
udarne jame, lako da po taki cesti ne
moreš peljali več kakor iOkmlh, cestno
podjelje pa jo ludi po več tednov ne
popravi. Tako moraš prekleto paziti, da
ne poškoduješ avlomobila. Najhuje pri
vsem lem pa je, ker se cesta, če lemu
sploh še lakko relemo cesta, lako moino
praši, da je vsa okolica zakajena.

Sami krajani smo pripravljeni so-
delovati pri asfaltiranju te ceste in
s tem bi bil eden naših največjih
problemov rešen. Zato se obračamo
na uredništvo Naše skupnosti, da
nam pomagate, da se bo že kaj zga-

nilo in da bi se občinski možje začeli
cnkrat že zanimati za našo cesto, ki
je naš skupen problem.

TovariSki pozdrav!
NATAŠA ZALETEL


